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Årsberetningen har til formål at give indsigt i, hvad der er lagt vægt på i 
skolebestyrelsesarbejdet.

Sammen med referater fra skolebestyrelsesmøderne giver årsberetningen 
indblik i, hvad skolebestyrelsen har arbejdet med i løbet af skoleåret 2021-2022.

Find os på hjemmesiden:

Årsberetning 2021-2022

https://drive.google.com/drive/folders/1i031vIZL43HwSMMxSmFWI0K93bIM-16J
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Skolebestyrelsens forældrerepræsentanter har også i år 
dækket stort set alle klassetrin. 
Formand: Tina Rust Egedorf. 
Elevrepræsentanter: Louise, 9. årgang og Cornelia, 8. årgang

Skolebestyrelsen

Skolebestyrelsen skal være forum for opbakning til ledelse, læreres og 
pædagogers tiltag og fungere som fælles platform, hvorfra vi som forældre 
kan spørge ind til økonomiske disponeringer, mål og visioner samt bringe 
vores ressourcer i spil. HUSK derfor – brug din lokale skolebestyrelse.
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Skolebestyrelsesmøderne har igen i år, grundet Corona-situationen, til 
dels været fysiske og til dels virtuelle.

Som noget nyt har vi i år holdt møder på såvel Birkum
som Fraugde afdelingen.

Alle møder holdes med udgangspunkt i fast dagsorden.

Dagsorden:
• Meddelelser
• Orientering
• Økonomi
• Årshjul
• Aktuelle emner
• Eventuelt

Skolebestyrelsesmøder
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Skolebestyrelsen arbejder ud fra et årshjul, som sikrer 
løbende revidering/udarbejdelse af strategier, politikker og 
principper, der skal skabe retning for skolens samlede 
arbejde med kerneydelsen - link til årshjulet

Vi har fortsat arbejdet ud fra en fast model, som vi 
besluttede i 2018.

Årshjul

https://drive.google.com/file/d/1ixa4ZdpofwIaNC0VrfaohL0p_Kq_k2MV/view
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Alle politikker/principper har fået det årlige gennemsyn:

Samværsregler (skolens ordensregler)
Brugen af mobiltelefoner
Klassekasser og –arrangementer
Digitaliseringsstrategi og Chromebook-kontrakt
Nedsættelse af samtaleudvalg
Mad og måltider
Fag- og opgavefordeling
Erhvervspraktik
Lejrskole og særlig uge
Klassedannelser
Skole/hjem samarbejdet
Politik vedr. elevfravær
Kommunikationspolitik

Politikker/principper

Og det er besluttet at udarbejde et nyt princip for lektier
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Kommunikation

Brug af Aula
Mængden af beskeder på Aula er mange, og en del forældre påpeger at 
der kommer mange mails ud. Flere forældre oplever at de går glip af vigtigt 
skolerelateret indhold. Kommunikationspolitikken er tilrettet så det 
fremgår at det skal være skolerelateret indhold for at Aula kan benyttes.

Ved anden orientering, fx reklame 
for lokale foreninger, er der enighed i 
Skolebestyrelsen om at ‘Hjælpsom i 
Fraugde’, FB i almindelighed eller 
andre sociale platforme samt fysiske 
opslag på gange skal benyttes i 
stedet for Aula. 
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Nyt logo og slogan

Skolebestyrelsen har været med i hele processen omkring nyt logo:
• Etablering og beskrivelse af proces
• Opsætning af ønsker og krav til nyt logo og slogan
• Udarbejdelse af video
• Vurdering af indkomne forslag
• Endelig beslutning af nyt logo og slogan 

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdrive.google.com%2Ffile%2Fd%2F1iJNtiWkWYSaP2-0JpwIx7JbjkZVvhpOl%2Fview%3Fusp%3Dsharing%26fbclid%3DIwAR1zHNuDIjrcbjekX81u5xm_HYXgLsQjz18vy_z9_TnyawIRY7cpiA24juI&h=AT3xyaT2mbPzA_KTPSkgUiTvID87OU1kIedvf1rUvYpalMihHZnuwP0wX46tfsF_Qxv-P29OAwE3G-DdtxPSSKOTrFjh69M7Q7PPBBvy8hN3thd1JAc2UyhR-43ipo6k_g&__tn__=-UK-y-R&c%5b0%5d=AT3CKgNPKZ4lcQm8v17m7ZfnzY51h5pOBAwldUuWWG9pMUZxMY7-pUbgklQYrxSh9VILkIV9uk64JcTyr5AK5NyvH43e23Tx5PhkjtCARNMa9bbDm5mMFUxYYvJEX3o6pFslrpzJ8Ei8ORGD4SKXPM3dWT8w7Dwwzl0AM4in0X81qSntD064t_6GQwk
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Trivsel

Elevtrivsel
Skolebestyrelsen er orienteret om resultatet af 
elevtrivselsundersøgelsen.
Fremadrettet er elevtrivsel et fast årligt punkt på 
skolebestyrelsens dagsorden. Emnet placeres så hurtigt 
som muligt efter at elevtrivselsundersøgelsen er 
foretaget i maj så der er mulighed for elevinddragelse.

Medarbejdertrivsel
Skolebestyrelsen er orienteret om resultatet af 
medarbejdertrivselsundersøgelsen.
Fremadrettet er medarbejdertrivsel et fast årligt punkt 
i oktober.
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For de penge vi var i + er der indkøbt:

• Nyt til SFO
• IT-udstyr til 2. årgang (→ sammenhæng YB/ÆB)
• Inventar til Makerspace
• Skolemøbler på flere årgange og til PLC 

(Pædagogisk Læringscenter)

Budget

Budget 2022
• Stramt løn- og driftsbudget
• Afgivet høringssvar 
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Skolebestyrelsen har debatteret og kommet med input til:

• Morgentrafikken i Fraugde
• Etablering af skoleblink
• Etablering af skolepatrulje

• Trafikale forhold på Birkum afdelingen
• Kaotisk morgen og eftermiddage på p-pladsen
• Biler, der ikke kan komme ud, da andre biler holder og spærrer
• Drøftelser:

• Andre parkeringsmuligheder
• Brug af busvendeplads
• Kiss-and-ride zone

Trafikale forhold
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Deltaget i drøftelser og fået orientering om bl.a.:
• Byggeprojekter i Fraugde (toilet, ventilation, pavillon)

• Renoveringsprojekter på planen i 2023
• Drøftelse af legeplads
• Deltaget i beslutning om at Tingkærskolens deltagelse i forsøget med 

teknologiforståelse som fag forlænges
• Corona – onlineundervisning, retur til skolen
• Deltaget i møde/drøftelser om Skole/hjem samarbejde og grundsyn på 

forældresamarbejdet
• Lus
• Forlængelse af spisepause med 5 min
• Skolebibliotek går fra at være et almindeligt bibliotek til at være et 

pædagogisk læringscenter (PLC), med læring, ophold, undervisning mm

Skolebestyrelsen har også…
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Repræsentanter for skolebestyrelsen har deltaget i ansættelse af
• Ny souschef
• 1 matematiklærer til Ungemiljø og 2 til Ældste Børnemiljø
• 1 dansklærer til til Ældste Børnemiljø
• 1 pædagog
• 1 børnehaveklasseleder

• Deltaget i møde i Odense Kommunes Kontaktudvalgsstruktur
• Udarbejdelse af høringssvar for ny specialtildelingsmodel.

• Markedsdag (med sponsorgaver) 

• Rundvisning på Fraugde afdelingen, samt i de moderniserede lokaler i 
Birkum: musiklokale, billedkunst, håndværk/design og Makerspace

Samt deltaget i
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Da det er valgår kan skolebestyrelsen ikke fastsætte hvad der skal være 
indsatsområder til næste år, men nedenstående er udtryk for de ønsker den 
nuværende skolebestyrelse ønsker at der, ud over de faste punker i 
årshjulet, sættes fokus på: 
• Få udarbejdet en grundfortælling om Tingkærskolen (i forlængelse af 

årets genbesøg af forældresyn), så vi fortsat er det foretrukne skolevalg 
blandt forældre i nærmiljøet.

• Skolens vision om at kommunikere mere visuelt - herunder i højere grad 
at synliggøre hvem skolebestyrelsen er og hvad den arbejder med

• At arbejde med den styrkede pædagogiske læreplan
• At genstarte en “Tingkærskolens venner” - en forening, der har til formål 

at rejse midler til at forbedre Tingkærskolens fysiske læringsmiljø og give 
tilskud til forskellige former for oplevelser for børnene

• At samle input til en idébank med afprøvede fællesskabende aktiviteter, 
så nye (kontakt)forældre kan hente inspiration

Ønsker til indsatsområder
i 2022-2023


